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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde  

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen – Mødet holdes på Særslev skole 

MØDEDATO: 19. juni 2023, kl. 17.30-20.00 – forlænget pga. rundvisning 

DELTAGERE: Per Ottosen, Tina Beck Larsen, Mikkel Brunse, Anna Karin 

Klærke, Helle Moss Owen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Asger Eg Andersen, Lisbet Pedersen, Joan  

Jan Møller-Iversen, Dorte Christensen 

Elevråd Josefine  

FRAVÆRENDE: Uden afbud:  

Med afbud: Tina, elevrådet 

ORDSTYRER: Per Ottosen 

  

UDARBEJDET AF: Per, Tina og Jan Møller-Iversen,  
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

Mødet afholdes på Særslev. 

Vi starter mødet med en bid brød og 

efterfølgende rundvisning på skolen 

 

 

  

Orienteringspunkter:   

49- 

Godkendelse af referat fra 24/5-23 

godkendt  

50- 

Nyt fra elevrådet - udgår 

udgår   

51- 

Orientering omkring næste skoleår  

- Skemalægning 

- Personalesituationen 
 

Skemalægning med KMD er tilendebragt og nu fore-

står et arbejde med at finpudse, hvor vi forsøger at 

gøre så mange som mulige tilfredse. Men i år en 

stor opgave, da vi har utrolig mange bindinger ex. 

3 ugentlige låste skemaer og holddelinger. Vi ar-

bejder med dette i denne uge og er forhåbentlig 

snart i mål. 

Vi skal evaluere vores bindinger for næste skoleår. 

 

Gået meget fint med skemalægningen også for Særslev 

skole, man har bidraget fint med opgaven, da vi 

som ledelse jo har været udfordret på; hvad plejer 

man og hvem er hvem.  

 

Samarbejde på tværs påbegyndes i År 0 – og her bliver 

det særligt i samarbejdet omkring fagudvalgene. 

 

Mødes med personalet efter sommerferien og lang-

somt vil vi finde de steder, hvor vi kan samarbejde 

i forhold til parallelklasser på de to skoler. Der kan 

tænkes mange tanker – ex. valghold i udskolingen, 

besøg hos hinanden til idrætsarrangementer eller 

lign.  

 

Personalesituationen: 

f/k lærer til Sø.– samtaler d. 22/6 fra kl. 13.00 – påg 

baggrund af en  frivillig fratrædelsesordning for 

ljb 
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d.26/6 og d.28/6 – samtaler omkring afdelingslederstil-

lingen. Asger og Lisbeth deltager, Joan, AMR,  

 

Der har været en fin opmærksomhed på begge stillin-

ger 

 

Ikke modtaget emply  - Asger og Lisbeth 

 

52- 

Havrehedskolens madordning  
 

 

Hallen i Morud laver mad til eleverne på Havre-

hedskolen. Der er en tjeneste/app, hvor foræl-

drene kan bestille mad dagen før og det leveres til 

skolen.  

 

I Særslev 8.-9.kl. må handle i Brugsen og må 

altså forlade skolens område til indkøb af mad.  

 

Der følges op på spørgsmålet til Jakob om menu-

forslag ugentligt 

 

53- 

Tilbagemelding fra Gitte Høj om le-

delsesopgaver. 

 

Svar fra Gitte vedr pågældende  

Økonomi har været genstand for hårdt arbejde på 

Søndersøskolen i mange år.  

Ærgerligt at hun ikke vil kompensere, men vi har 

givet udtryk for vores holdning og utilfredshed. 

 

 

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

54- 

Tilbagemelding og evaluering af dia-

logmødet den 06-06. 

 

Indbudt til dialogmøde på Tingstedet – formænd 

og næstformænd. 

 

Frisættelsestema 

Økonomi efter strukturændringen – sparerunde 

igen.  

Der var god dialog på mødet – det virkede som 

om man oprigtig gerne ville lytte. 

 

 

 

55- 

Mødekalender for bestyrelsens møder 

næste skoleår. 

Deltagelse i forældremøder og afvik-

ling. 

 

Forældremøde mellemtrin sø – forslaget ønskes 

afprøvet. Dog ønskes at tidspunktet ændres til en 

smule senere for at forældrene kan deltage. 

 

Man kan måske barbere forældremødet lidt mere 

til i forhold til tid og indhold. Måske skrive lidt 

mere ud på forkant. Reglerne, dagligdagen 

 

Ønske om datoerne inden sommerferien både som 

bestyrelsesmedlem og forælder. Ex. i sommerfe-

riebrevet.  

 

Skb. Ikke deltagende i år på mellemtrinnet eller 

udskolingen 

 

X 
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Skb vil gerne rundt på særslevskolen i år, sikkert 

mange spørgsmål. På klassetrinnet.  

Måske i efteråret besøg af Allan Kisby omkring 

trivsel.     

 

Skolebestyrelsen foreslår at 0-3 kl. får besøg af 

skolebestyrelsesmedlemmerne, da vi der fremad-

rettet skal have medlemmer ind. 

 

Der overvejes et skriv ud fra skb vedr det fremti-

dige arbejde, hvad skal der ske det næste ½ år. Et 

skriv, der kan ramme alle afdelinger. 

56- 

Hvordan vil bestyrelsen arbejde med 

at ensrette principper. 

Evt. samarbejde med børnehaven om di-

strikt grænser?  

 

 

 

I arbejde med principper tages udgangspunkt i 

Sø.skolens principper og herefter tale vi os ind i 

disse så det bliver til fælles principper. 

 

Der ønskes et skriv fra børnehavens bestyrelse 

med punkter de gerne vil gøre os klogere på i for-

hold til distriktsgrænser.  

Vi har et ønske om at modtage pågældende inden 

vores første bestyrelsesmøde  

 

Der tales om at nedsætte en gruppe til at se på 

principperne 

 

 

57- 

Tilrettet princip måltidspolitik med 

fokus på køleskabe. 

 

  

Rettes i princippet: Køleskab er godkendt og til-

gængelig   

X 

58- 

Evt. ønske om en mappe til bestyrel-

sens dokumenter i Aula 

  

Efter sommerferien vil man kunne tilgå et fælles 

Aula  

Der etableres en mappe på aula til dokumenter  

 

 

 

59- 

Ansættelsesudvalg til stilling som af-

delingsleder på afd. Særslev (samtaler 

den 26./6.+28./6.) 

Samtaler til lærerstilling afd. Sø ud-

skoling (samtaler den 22./6.)  

 

 Deltagere: 

Joan, asger, lisbeth, Linda  

 

 

Pj, an, dh, per  

 

 

 

 

60- 

Evt  

 

 

 

 

 

 

Udgangspunktet for kig på principper, nogle der er oppe i tiden; Skærme i SFO-tiden samt mobilte-

lefon 

Princippet skal tilrettes på hjemmesiden – måltidpolitik d.20.06 

Mappe til skb til aula 

Nedsættes udvalg efter sommerferien 


